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内容概要

　　《Reading Skill It
高考英语阅读技巧（第2版）》为你展示如何运用阅读技巧后，给出相关技巧练习题，让你完全掌握
战略。
透彻分析高考阅读文章，总结了前辈们从文章中找出答案的解题技巧。
没有止步于解题，同时整理了文中出现的语法点、单词，以便于复习。
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书籍目录

Reading Skill It是这样制作成的
Section Ⅰ 让阅读变得有趣的三个基本技巧
1. 略读
2. 查读
3. 分解阅读
Section Ⅱ 迅速提高分数的按题型解题战略
1. Identifying the Details
看过TV真人秀吗？
／真正的美，电视中是没有的／电脑无所不在！
展开想象的地方／一项神奇的发明／训练，训练，再训练／别具一格的波斯餐馆
2. Vocabulary &amp; Reference
真正的乘务员！
／男人和女人表达情感的不同方式／一个老师——喜欢高科技产品却不许学生在课堂上使用／转基因
食品／“广告业”的发展史／我笑不一定是因为我开心
3. Inference （1）
埃德蒙顿民间音乐节／联邦贷款项目——解决了学子父母之忧／安静的环境给人们带来的好处／地球
一小时／我也能行，全能运动员／玛驰写的一本关于经验的书
4. Inference （2)
怎样留住逝去的时间／和Paul
Potts一起唱歌／风能作为一种清洁能源被用来发电／转基因食品真的可以解决世界人口的饥饿问题吗
？
／我不想给乞丐钱！
／邮费不要再涨了！

5．Main Idea
洪水预警很重要／歌剧很难？
No!/信息高速公路和赫尔曼·弗莱德曼的售书会／黑客，不光是别的国家的事情！
／爱尔兰的历史及文化/Win-Cube项目，寻找未来的爱因斯坦
Section Ⅲ 可以提高速度的段落结构类型攻略
1. 单纯叙述
2. 原因和结果
3. 提示问题点和解决方案
4. 比较和对照
5. 普遍观点和事实
6. Practical Writing
正确答察
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章节摘录

版权页：   插图：   About 21,000 young people in 17 American states do not attend classes in school buildings.
Instead, they receive their elementary （初等的） and high school education by working at home on computers.
The Centre for Education Reform says the United States has 67 public cyberschools, and that's about twice as many
as two years ago. The money for students to attend a cyberschool comes from the governments of the states where
they live. Some educators say cyberschools receive money that should support traditional public schools, They also
say it is difficult to know if students are learning well. Other educators praise this new form of education for letting
students work at their own speed. These people say cyberschools help students who were unhappy or unsuccessful
in traditional schools. They say learning at home by computer ends long bus rides for children who live far from
school. Whatever the judgment of cyberschools, they are getting more and more popular. For example, a new
cyberschool called Commonwealth Connections Academy will take in students this fall. It will serve children in the
state of Pennsylvania from ages five through thirteen. Children get free equipment for their online education. This
includes a computer, a printer, books and technical services. Parents and students talk with teachers by telephone
or by sending emails through their computer when necessary. Students at cyberschools usually do not know each
other. But 56 such students who finished studies at Western Pennsylvania Cyber Charter School recently met for
the first time. They were guests of honour at their graduation.

Page 4



第一图书网, tushu007.com
<<Reading Skill It 高考>>

编辑推荐

《Reading Skill It 高考英语阅读技巧》由机械工业出版社出版。
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